



FISHERIES ACT

Maritimes Region

Meat Count

Variation Order 2018-038

The Regional Director-General, Maritimes Region, Department of Fisheries and Oceans,, pursuant to subsection 6.(1) of the *Fishery (General) Regulations*, hereby makes the annexed Order varying the number of meats per 500 grams for scallops in certain waters of Scallop Fishing Area 27.

Dated at Dartmouth Nova Scotia, this 21 day of February, 2018.

Mary-Ellen Valkenier
Regional Director-General
Maritimes Region



ORDER VARYING THE NUMBER OF MEATS FOR SCALLOPS
IN CERTAIN WATERS OF SCALLOP FISHING AREA 27

Short Title

1. This Order may be cited as the Maritimes Region Meat Count Variation Order, MAR-VAR-2018-038.

Variation

2. The Maritimes Region Quota and Size Limit Variation Order MAR-VAR-2017-070 is hereby revoked.
3. The average meat count as set out in paragraph 64.(1) (e) of the *Atlantic Fishery Regulations, 1985*, is hereby varied so that no person shall catch and retain or have on board a vessel any scallop, the number of meats of which exceed an average count of 50 meats per 500 grams in that portion Scallop Fishing Area 27 listed in the following table (GEORGES B).

TABLE (GEORGES B)

ITEM	SCALLOP FISHING AREA NO.									
1.	In that portion of Scallop Fishing Area 27 (Georges B) east of straight lines joining the following points: <table border="1" style="margin-left: auto; margin-right: auto;"> <thead> <tr> <th style="text-align: center;"><u>Point</u></th> <th style="text-align: center;"><u>North Latitude</u></th> <th style="text-align: center;"><u>West Longitude</u></th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td style="text-align: center;">1.</td> <td style="text-align: center;">42° 20' 00" N.</td> <td style="text-align: center;">66° 45' 15" W.</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;">2.</td> <td style="text-align: center;">41° 35' 00" N.</td> <td style="text-align: center;">65° 40' 00" W.</td> </tr> </tbody> </table>	<u>Point</u>	<u>North Latitude</u>	<u>West Longitude</u>	1.	42° 20' 00" N.	66° 45' 15" W.	2.	41° 35' 00" N.	65° 40' 00" W.
<u>Point</u>	<u>North Latitude</u>	<u>West Longitude</u>								
1.	42° 20' 00" N.	66° 45' 15" W.								
2.	41° 35' 00" N.	65° 40' 00" W.								

Coming Into Force

3. This Order shall come into force on the date of signature and will remain in force, unless otherwise revoked, at which time the meat count shall revert to that set out in said regulations.



NOTICE

Pursuant to Subsection 6.(1) of the *Fishery (General) Regulations*, the Regional Director-General, Maritimes Region, Department of Fisheries and Oceans, gives notice by Maritimes Region Fishing meat count Variation Order MAR-VAR-2018-038 that:

No person shall catch and retain or have on board a vessel any scallop the number of meats of which exceed an average count of 50 meats per 500 grams in that portion Scallop Fishing Area 27 listed in the following table (GEORGES B).

TABLE (GEORGES B)

ITEM	SCALLOP FISHING AREA NO.		
1.	In that portion of Scallop Fishing Area 27 (Georges B) east of straight lines joining the following points:		
	<u>Point</u>	<u>North Latitude</u>	<u>West Longitude</u>
	1.	42° 20' 00" N.	66° 45' 15" W.
	2.	41° 35' 00" N.	65° 40' 00" W.

The Maritimes Region Quota and Size Limit Variation Order MAR-VAR-2017-070 is hereby revoked.

For more information please contact the local Fishery Officer and refer to Variation Order MAR-VAR-2018-038.

Mary-Ellen Valkenier
Regional Director-General
Maritimes Region



LOI SUR LES PÊCHES

Ordonnance de modification 2018-038
montant de chair dans la
région des Maritimes

En application du paragraphe 6.(1) du *Règlement de pêche (dispositions générales)*, la directrice générale régionale du ministère des Pêches et des Océans de la région des Maritimes prend par la présente ordonnance ci-jointe, qui modifie du montant de chair de pétoncles pour faire 500 g de chair dans certaines eaux de la zone de pêche du pétoncle 27.

Fait à Dartmouth, (Nouvelle-Écosse), le 21 février 2018.

Mary-Ellen Valkenier
Directrice générale régionale
Région des Maritimes



ORDONNANCE DE MODIFICATION LE NOMBRE MOYEN DE PÉTONCLE DANS
CERTAINES EAUX DE LA ZONE DE PÊCHE DU PÉTONCLE 27

Titre abrégé

1. Ordonnance de modification du montant de chair de pétoncle dans la région des Maritimes
MAR-VAR-2018-038

Modification

2. Le ordonnance de modification de la quota et d'une longueur minimale de la pêche dans la région des Maritimes MAR-VAR-2017-070 est par la présente abrogée.
3. Le nombre moyen de pétoncles établi à l'alinéa 64.(1)e) du *Règlement de pêche de l'Atlantique de 1985* est par la présente modifié, de sorte qu'il est interdit de prendre et de garder ou d'avoir à bord d'un bateau tout pétoncle dont la chair a un poids tel qu'il faut en moyenne plus de 50 pétoncles pour faire 500 g de chair, s'il s'agit de pétoncles pris dans la partie de la zone de pêche du pétoncle 27 établie dans le tableau suivant. (GEORGES B)

TABLEAU (GEORGES B)

ARTICLE	ZONE DE PÊCHE DU PÉTONCLE		
1.	La partie de la zone de pêche du pétoncle 27 (banc de Georges B) située à l'est des droites joignant les points suivants.		
	<u>Point</u>	<u>Latitude nord</u>	<u>Longitude ouest</u>
	1.	42° 20' 00"	66° 45' 15"
	2.	41° 35' 00"	65° 40' 00"

Entrée en vigueur

4. L'Ordonnance sera en vigueur à compter de la date de signature et demeure en vigueur jusqu'à la date de son abrogation, après quoi du montant de chair indiqués dans le règlement susmentionné seront rétablis.



AVIS

En application du paragraphe 6.(1) du *Règlement de pêche (dispositions générales)*, la directrice générale régionale du ministère des Pêches et des Océans de la région des Maritimes avise par la présente ordonnance de modification MAR-VAR-2018-038, la modification du montant de chair de la région des Maritimes:

De sorte qu'il est interdit de prendre et de garder ou d'avoir à bord d'un bateau tout pétoncle dont la chair a un poids tel qu'il faut en moyenne plus de 50 pétoncles pour faire 500 g de chair, s'il s'agit de pétoncles pris dans la partie de la zone de pêche du pétoncle 27 établie dans le tableau suivant. (GEORGES B)

TABLEAU (GEORGES B)

ARTICLE	ZONE DE PÊCHE DU PÉTONCLE		
1.	La partie de la zone de pêche du pétoncle 27 (banc de Georges B) située à l'est des droites joignant les points suivants.		
	<u>Point</u>	<u>Latitude nord</u>	<u>Longitude ouest</u>
	1.	42° 20' 00"	66° 45' 15"
	2.	41° 35' 00"	65° 40' 00"

Le ordonnance de modification de la quota et d'une longueur minimale de la pêche dans la région des Maritimes MAR-VAR-2017-070 est par la présente abrogée.

Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec votre agent des pêches local ou consulter l'ordonnance de modification de la région des Maritimes MAR-VAR-2018-038.

Mary-Ellen Valkenier
Directrice générale régionale
Région des Maritimes